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Aprovat el conveni amb ADIF per executar les millores pendents de la 

integració de la xarxa ferroviària Vilafranca 

 

El Ple de l’Ajuntament de Vilafranca va aprovar ahir subscriure un conveni amb les entitats 

Administrador d’Infraestructures Ferroviàries (ADIF) i ADIF-Alta Velocitat per a la millora de la 

integració urbana del ferrocarril a Vilafranca. L’aprovació del ple municipal és un pas important 

per tal que properament des de l’ADIF i del Ministeri donin el vistiplau definitiu a l’acord. 

La setmana passada l’alcalde de Vilafranca, Pere Regull, ja va anunciar en roda de premsa aquest 

acord que es materialitzarà en un conveni on s’estipulen diverses millores a la infraestructura 

ferroviària que van quedar pendents després de l’execució de les obres del conveni de l’any 

2004. Entre aquestes millores, que s’executaran en un termini de 5 anys, hi ha el cobriment de 

la zona del pont de Moja, uns 220 m que estan al descobert i que és una demanda històrica tant 

del veïnat com del mateix Ajuntament; el cobriment del calaix descobert de l’estació uns 100 

metres, que es cobriran una part amb llosa per connectar el c/ Comerç amb la plaça de l’Estació, 

suprimint l’actual passera que connecta l’estació amb el c/ Comerç. En la zona descoberta 

davant mateix de l’edifici de l’estació es cobrirà amb una estructura lleugera envidriada per tal 

de donar llum natural a la zona de les andanes i vies soterrades. Un altre aspecte que inclourà 

el nou conveni serà la instal·lació d’escales mecàniques a l’estació per accedir a les andanes; la 

instal·lació de pantalles acústiques tant a la zona del parc del Poble Nou i a la zona dels c/ Papiol, 

Manuel Barba i Roca i més enllà; i la reurbanització del c/ Santa Fe, al polígon industrial de 

Llevant, que va quedar inutilitzat amb la construcció de les vies de l’AVE. D’aquest darrer 

projecte, pressupostat en uns 750.000 euros, se’n farà càrrec directament l’Ajuntament. 

En total el conveni suposarà una inversió d’uns 14 MEUR.  

Vilafranca del Penedès, 22 de març de 2023 

 

 


